



شركة الاستشارات المالية الدولية
INTERNATIONAL FINANCIAL ADVISORS

Date : 08 November 2018

التاريخ : 08 نوفمبر 2018

Mr. Hassan Abdulrahman Al-Serkal
Executive VP & Chief Operations Officer
Head of Operation Division
Dubai Financial Market

السيد / حسن عبدالرحمن السركال المحترم
نائب رئيس تنفيذي - رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي

Greeting ,,

تحية طيبة وبعد ،،،

Further to the disclosures dated 04/11/2018 and 05/11/2018, concerning the consortium's signing of the contract for the development and expansion of the sewage treatment plant in Umm El-Hayman by KAPP (with the Ministry of Public Works and KAPP) considering that the WTE/ IFA consortium is the winner.

إلحاقاً للإفصاح المؤرخ في 04/11/2018 و 05/11/2018 ، والخاص بتوقيع التحالف على عقد مشروع (تطوير وتوسعة محطة تنقية المجاري في ام الهيمان من قبل هيئة مشروعات الشراكة بين القطاعين الخاص والعام KAPP) مع وزارة الأشغال العامة وهيئة مشروعات الشراكة بإعتبار التحالف المكون من WTE/IFA هو الفائز .

The value of the contract is KD 245,114,862.
Knowing that the said consortium's percentage of the contract value is 40% divided into 20% for each party of the consortium.

ويبلغ قيمة العقد 245,114,862 دينار كويتي ، علماً بأن ما يخص التحالف المذكور هو مانسبته 40% بواقع 20% لكل طرف من أطراف التحالف .

Regards ,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير ،،،

صالح صالح السلمي
رئيس مجلس الإدارة
Saleh Saleh Al-Selmi
Chairman

